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辞旧迎新 
亲爱的会员朋友们，


在刚刚过去的2025三城华人协会春节晚会，我们一起满怀喜悦地迎来了充满希望的
蛇年。在过去的一年，感谢您对三城华人协会的支持，跟我们一起度过了很多美好的
日子，也特别感谢陈晓云主席在过去几年坚持带领三城华人，让我们像一家人一样团
结在一起。


在此，我谨代表2025届全体三城华人协会志愿者委员会，向所有的会员、赞助商致
以最诚挚的祝福：愿大家在新的一年里，身体健康，事业顺利，家庭幸福，万事如
意！


在本期快讯中，您将有机会了解2025年三城华人协会的志愿者团队，接下来一年的
活动安排，还有为我们今年的活动提供资金赞助的大金主都有谁呢？开始阅读吧！


Dear Members and Friends,

At the recently concluded 2025 TCCA Spring Festival Gala, we joyfully welcomed the 
hopeful Year of the Snake together. Over the past year, we sincerely appreciate your support 
of the TCCA and the wonderful moments we have shared. A special thank you to our former 
president Chen Xiaoyun (Shawn) for steadfastly leading our community over the past few 
years, bringing us together like one big family.

On behalf of the 2025 TCCA Committee, I’d like to extend my warmest wishes to all our 
members and sponsors: Wishing you good health, success, happiness and prosperity in the 
new year!

In this newsletter, you’ll get to learn about the 2025 TCCA committee members, explore the 
exciting events planned for the coming year, and find out who our generous sponsors are for 
this year’s activities. Let’s dive in and start reading!

Beiqin Sun 孙蓓沁
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主席简介 Bio of President 

大家好，我是董苗苗，来自山东省烟台市，2000年本科毕业于鲁东大学外国语学院，2018年
研究生毕业于中央密歇根大学。出国前在上海生活和工作，曾在惠普，戴尔，和霍尼韦尔几家
公司就职。2014年由于丈夫工作调动来到米德兰（丈夫在陶氏化学工作），在2015年取得了
房地产经纪人执照，目前在21世纪房产公司做房产经纪人，是三个孩子的妈妈。


我性格开朗外向，热爱运动、旅游、结交朋友和参与志愿者工作。目前，我担任米德兰国际女
性俱乐部副主席以及三城华人协会主席。自2014年加入三城华人协会以来，我一直在积极参
与志愿者工作。这些经历让我结识了许多志同道合的好朋友，也让我感到无比充实和快乐，让
我觉得自己是一个有价值的人。


成为妈妈后，我更加积极地投入到志愿者工作中，包括在老年中心和小学帮忙，以及参与很多
中华文化推广的活动。我希望通过自己的努力，可以为我们的下一代创造一个更好的成长环
境，也能为他们树立一个好榜样，让他们将来也能成为善良、勤劳、乐于助人的人。


真诚邀请所有朋友跟我一起支持三城华人协会，让我们这个温暖的大家庭可以继续大家服务。


 I am Miaomiao Dong, also known as Ava. I am from Yantai, Shandong Province. I received 
my bachelor’s degree from Ludong University in 2000, and master’s degree from Central 
Michigan University. I lived and worked in Shanghai for many years. I worked for HP, Dell 
and Honeywell before. I moved to Midland in 2014 for my husband’s job (He works for 
Dow). In 2015 I received my real estate salesperson license, and have been working as a 
real estate agent with Century 21 since then. I am also a mom of three young children.


I am an outgoing and energetic person. I love sports, travel, making new friends and doing 
volunteer jobs. Currently I am the vice president of Midland International Women’s Club and 
president of TCCA. Since joining the TCCA in 2014, I have been actively involved in 
volunteer work. These experiences have allowed me to meet many like-minded great 
friends, bringing me immense fulfillment and joy, as well as a deep sense of purpose.


Becoming a mother has further strengthened my commitment to volunteering, including 
helping at senior centers and elementary schools and actively participating in events that 
promote Chinese culture. I hope that through my efforts, I can help create a better 
environment for the next generation and set a positive example for them, inspiring them to 
grow into kind, hardworking, and compassionate individuals.


I sincerely invite you all to join me in supporting TCCA, so the organization can continue to 
serve everyone. 
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Ava Dong talk about Chinese New Year 
at Senior Service

Ava Dong family

Ava Dong as Salvation Army 
Bell Ringer

Ava Dong volunteer at 
Midland Open Door
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Position职务 姓名 Name Email
President 主席 董苗苗 Ava Dong missava.dong@gmail.com
Treasurer 财务 应罕泽 Hanze Ying peterying8907@gmail.com
Secretary 秘书 徐睿 Rui Xu rzx0001@gmail.com
Facebook 脸书 余小英 Xiaoying Yu xiaoyingyu0423@gmail.com

Email，Newsletter  

邮箱，快讯
孙蓓沁 Beiqin Sun sunbeiqin@yahoo.com

Website 网站 姚萌 Meng Yao ey103@yahoo.com

Events 活动 陈晓云 Xiaoyun (Shawn) 
Chen xchen4@dow.com

骄阳 Joy Jiao joysunshine.1025@gmail.com
陈宜瑄 Yixuan Chen yixuanchen97@gmail.com
刘秋礼 Qiuli Liu liuqiuli98@gmail.com

王竟成 Jingcheng Wang wangjingcheng323@gmail.co
m

罗斌斌 Binbin Luo bluo@dow.com
宋子童 Zitong Song rdfzsongzitong@gmail.com
林珊虹 Sharon Lin shanhonglin2015@gmail.com
周正治 Zhengzhi Zhou zzhou14@dow.com
杜志方 Zhifang Du zhifangta@gmail.com
祝子悦 Zoe Ziyue Zhu ziyueta@gmail.com
于静 Jing Yu yujing202408@gmail.com
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2025 TCCA Committee  
2025 三城华人协会志愿者委员会 

mailto:zdu2@dow.com;
mailto:ziyueta@gmail.com
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2025-2026 TCCA Event Calendar 
2025-2026三城华人联谊会活动 

Dragon Boat Festival Celebration 端午节庆祝  
Time: May 17th, 2025, 12pm-4pm

Location: Emerson Park, Midland


Mid-Autumn Festival Celebration 中秋节庆祝 
Time: Oct 4th, 2025, 6pm-8:30pm

Location: First Baptist Church, Midland


2026 Spring Festival Gala 春节晚会 
Time: Feb 7th, 2026, 5pm

Location: Bullock Creek High School


Details to update approaching the dates.

Events are free to paid members, and a small charge 
to non-members.

具体安排会在活动前通过facebook和email发送给大
家。已支付年费会员可免费参加活动，非付费会员仅
支付小额活动费即可。
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2025 TCCA Spring Festival Gala Picture Collage 
2025 TCCA春节晚会照片 

Thank you all for sponsoring, volunteering, performing, and participating 
our 2025 Spring Festival Gala! 
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Thank You Sponsors 感谢赞助商 
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Contact Us 
联系我们 

Let us know if you have any questions, concerns, suggestions or 
feedback.

如果您有任何问题或建议，欢迎随时跟我们联系！


Tri-City Chinese Association (TCCA)

Email: tricitychinese@gmail.com

Website: https://tricitychinese.org/ 

Facebook: https://www.facebook.com/tricity.chinese 


Midland Chinese School 
Email: midlandchinese@gmail.com

Website: https://midlandchineseschool.org

TCCA Newsletter editor: Beiqin Sun

Editor email: sunbeiqin@yahoo.com 

*feel free to email editor if you want to include anything in our next issue.

如果您想在我们下期Newsletter中发表图片或作品，或者您有任何建议或想法，欢迎
跟编辑孙蓓沁联系。


mailto:tricitychinese@gmail.com
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https://www.facebook.com/tricity.chinese
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